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  - Da, čula sam po malo o tome.   Trebalo bi da se promeni nešto u samoj komunalnoj slici
našeg mesta, i nadam se samo da će te promene ići samo na bolje. Da li će doći do nekih
promena u samom sistemu rada i načinu i obimu plaćanja, ni to zaista ne mogu da ocenim,
svakako će to biti kako pančevački JKP odluči.
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